

فريتال®

محلول رغوي مطهر

التركيب :

١٠٠ غ	- هيكساميدين دي ايزيشيونات
٥٠٠ مل	- كلورهيكزيدين دي غلوكونات (٪ ٢٠)
٣٠٠ غ	- كلوروكريزول
١٠٠ مل	- سواغ كمية كافية

الاستطباب :

محلول رغوي مطهر ، مضاد للإنتانات الجرثومية والفطرية . مزيل للروائح الكريهة .

يستعمل للحالات التالية :

- التهاب الفرج والمهبل : يخفف بنسبة (١٠ - ١) ثم تغسل المنطقة بالماء .
- الإنتانات والالتهابات الجلدية : يستخدم محلول بعد تخفيفه بنسبة (١٠ - ١) ثم تغسل المنطقة بالماء .
- معقم للأيدي : يستعمل محلول كما هو ثم تغسل الأيدي بالماء .

مضادات الاستطباب :

- فريتال محلول لا يستخدم لدى الاشخاص الذين لديهم تحسس لأحد مكونات المستحضر .
- لا يستعمل قرب العيون ولا في الأذن في حالة الشك بوجود انتفاخ بطيءة الأذن .

التأثيرات الجانبية :

تفاعلات تحسسية ممكنة مشابهة لحالات الاكزيما .

الاحتياطات ومحاذير :

- يجب ان يتبع استعمال محلول فريتال بالغسل الجيد وخاصة عند استعماله بدون تخفيف .
- يجب عدم استعمال محلول معقم اخر او استعمال الصابون في نفس الوقت بعد استعمال محلول فريتال لأن ذلك يقلل من فعاليته .
- يجب عدم بلع محلول .

الحفظ :

- يحفظ المستحضر بدرجة حرارة اقل من ٢٥° م ، بعيدا عن الضوء .
- يجب اغلاق العبوة جيدا بعد كل استعمال .

للاستعمال الخارجي فقط

العبوة :- عبوة فريتال ١٢٠ مل .

- ١- الدواء مستحضر يؤثر على صحتك ، واستهلاكه خلافاً للتوجيهات يعرضك للخطر
- ٢- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال



انتاج فريسيما فارما
المملكة العربية السعودية
www.freesiapharma.com

Fretal®

Antiseptic foaming solution

Composition :

Hexamidine Di-isethionate	0.1 g
Chlorhexidine Digluconate (20%)	0.5 ml
Chlorocresol	0.3 g
Excipient Q.S.F.	100 ml

Indications :

Antiseptic foaming solution for bacterial and fungal infections, remove discomfort odor.

It used in the following cases :

- Vaginitis and vulvitis (vaginal lavage) : Fretal is diluted (1-10), then rinse thoroughly with water.
- Skin infections and dermatitis : Fretal is diluted(1-10) , then rinse thoroughly with water.
- Hand disinfection : Fretal is used undiluted followed by thorough rinsing with water.

Contraindications :

- Fretal is contra-indicated for patients who have previously shown hypersensitivity to one of its components.
- Keep out of the eyes and ears in case of ear drum puncture.

Side Effects :

Irritative skin reactions as in the case of contact eczema.

Precautions :

- Rinse thoroughly with water after using Fretal especially if it used undiluted.
- Do not use Fretal with soap, anionic agent or other antiseptic solutions as that will result in decrease its activity .
- Do not swallow.

Storage :

- Store below 25 ° C , away from light .
- Tight the bottle after each use .

For external use only

Packaging :- Fretal bottle 120 ml .

- 1- Medicament is a product which affects your health, and its consumption contrary to instructions is dangerous for you .
- 2- Keep out of reach of children.



Produced by Freesia Pharma
Yemen - Sana'a
www.freesiapharma.com